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واكنش رئيس ايرانى فدراسيون 
بلژيك به اعتراض تيم بيرانوند

ــيون فوتبال بلژيك به اعتراضات  رئيس ايرانى فدراس
ــگاه آنتورپ واكنش نشان داد و تاكيد كرد كه از طرح  باش

ايجاد ليگ مشترك بلژيك - هلند استقبال نمى كند.
ــارلوا بلژيك  ــگاه ش ــدى بيات رئيس ايرانى باش  مه
ــيون فوتبال اين كشور هم  همزمان به عنوان رئيس فدراس
ــده تا شائبه حمايت  ــئله باعث ش فعاليت مى كند. اين مس
ــود. بيات  ــگاه خود در فوتبال بلژيك مطرح ش بيات از باش
ــچ موقع به فكر  ــئله گفت: من هي ــش به اين مس در واكن
ــى كنم كه چطور ــودم بلكه به اين فكر م ــارلوا نب منافع ش

ــوم چون اين  ــرفت فوتبال بلژيك ش ــى توانم باعث پيش  م
مسئله پيشرفت شارلوا را هم در پى خواهد داشت.

ــيون بلژيك مبنى بر  ــر تصميم فدراس بيات به خاط
ــور با اعلام اينكه  تعطيل اعلام كردن ليگ فوتبال اين كش
ــت، تاكيد كرد: در تاريخ 26 مارس  قهرمان تحت فشار اس
ــاده به باشگاه ها نوشتم. به آنها اعلام كردم  نامه اى سرگش
ــى ام ليگ  ــه هر كارى مى توانيم انجام دهيم تا هفته س ك
ــكلاتى كه الان مى بينيم ايجاد  هم برگزار شود تا اين مش
ــود. يك روز بعد رئيس باشگاه سنت ترويدن پاسخ داد  نش
ــد. من نظر مشابهى با  ــابقات همينجا به پايان برس كه مس
ــا گوش كرده  ــگاه ه ــتم ولى همواره به حرف باش او نداش
ــگاه آنتورپ، افزود: من مورد  ــدون نام بردن از باش ام. وى ب
ــه آن را درك نكردم. بعد  ــگاه قرار گرفتم ك حمله يك باش
ــه من اعلام  ــگاه هاى ديگر ب ــا، تمام باش ــر آنه از اظهارنظ
ــت. رئيس  ــگاه ناعادلانه بوده اس ــد كه حرف آن باش كردن
ــيون فوتبال بلژيك سپس نام باشگاه آنتورپ  ايرانى فدراس
ــيانو دونوفريو (مديرفنى اين باشگاه) را بر زبان آورد  و لوس
و گفت: زمان دشوارى براى درك كردن حمله آنها داشتم.  
چيزى كه باشگاه هاى ديگر فكر مى كنند برايم مهم است. 
ــيون  ــت كه در انتخابات فدراس ــى اس دونوفريو همان كس
ــاره اينكه اگر در  ــن راى داد.بيات درب ــال بلژيك به م فوتب
ــيون فوتبال و  ــان كارش در فدراس ــود مي ــت ثابت ش نهاي
باشگاه شارلوا منافعى وجود دارد چه مى شود؟ اظهار كرد: 
اگر اسناد و مدارك و شواهدى وجود داشته باشد مشكلى با 
آن ندارم. رئيس فدراسيون فوتبال بلژيك همچنين درباره 
ــگاه هاى هلند و بلژيك در يك ليگ تحت  طرح ادغام باش
عنوان «BeNeLiga» گفت: من طرفدار اين طرح نيستم 
ــى اگر بتوانيد مرا قانع كنيد كه اين طرح به نفع فوتبال  ول
بلژيك است به آن گوش مى كنم. من مخالف حضور 8 تيم 
بلژيكى و 10 تيم هلندى در يك ليگ هستم چون واقعيت 
ــت كه بلژيك در رده ملى و باشگاهى بالاتر از هلند  اين اس
ــگاه هاى بلژيك در رده بندى نهايى  است. تصور كنيد باش
ــوند و تيم هاى هلندى نهم  ــتم ش در اين ليگ اول تا هش
ــت در امتياز نهايى بايد  ــپس تيم شماره هش تا هجدهم. س
ــقوط كند تا يك تيم بلژيكى ديگر به جايش صعود كند.  س
ــمن باشگاه هايى كه اين طرح را  اما در هر صورت من دش

داده اند نيستم. اين حق آنها است.

چهره

اسطوره فوتبال روسيه: 
تماسى از آرسنال 

براى جذب آزمون نداشته ام

ــيه و  ــبق تيم ملى فوتبال روس ــتاره اس فوق س
ــگاه  ــنال، تماس اين باش ــگاه آرس بازيكن كنونى باش
ــردار آزمون را  ــوص جذب س ــى با او درخص انگليس

تكذيب كرد.
ــان انگليس در سه روز گذشته نوشته  نشريه س
ــگاه آرسنال در تماسى با آندرى آرشاوين  بود كه باش
در خصوص جذب سردار آزمون صحبت كرده است.

ــاوين اين تماس را تكذيب كرد و گفت:  اما آرش
ــر و وريبالتا  ــزد خاوي ــاى زيادى را ن ــر برنامه ه مدي
ــى درخصوص انتقال  ــنال تماس ــتادم اما از آرس فرس
آزمون نداشتم. هرچند كه تيم هاى زيادى علاقه مند 
به جذب وى هستند اما انتقال آزمون فقط با تصميم 

رئيس باشگاه زنيت و سرمربى او ميسر مى شود.
ــورت گرفتن  ــگاه در ص ــه داد: اين باش وى ادام
ــرايط انتقال سردار آزمون بايد  تصميم قطعى براى ش
ــى و جايگزينى براى او در نظر  ــن وضعيت را ارزياب اي
ــبق تيم ملى فوتبال روسيه و  ــتاره اس بگيرد. فوق س
ــنال انگليس درباره جايگاه خود در تيم  ــگاه آرس باش
زنيت عنوان كرد: بايد صبر كنم تا همه چيز مشخص 
ــم نگرفتم و علاقه اى به  ــود و در اين زمينه تصمي ش

مصاحبه ندارم.
ــاوين ارديبهشت ماه عنوان كرد اگر ناپولى  آرش
ــردار  ــى براى خريد س ــون يوروي ــنهاد 35 ميلي پيش
ــد. ناپولى يك  ــون مى دهد زنيت بايد او را بفروش آزم
ــردار آزمون  ــطح فنى س ــت و س ــم فوق العاده اس تي
پاسخگوى نيازهاى اين تيم خواهد بود. همچنين اگر 
ــاندر كوكورين به زنيت بازگردد از دست دادن  الكس
سردار آزمون ديگر يك خسارت نيست. به طور قطع 
ــت و زنيت هم با  اين بازيكن ضعيف تر از آزمون نيس

فروش او پول زيادى را به دست مى آورد.
اين صحبت ها در حالى مطرح شده كه كوكورين 

گفته مى خواهد فوتبال خود را در ايتاليا ادامه دهد.
ــردار آزمون نيز چند پيشنهاد ديگر  از طرفى س
ــتقيم و غير  از ليگ هاى مطرح اروپايى به صورت مس

مستقيم داشته است.

سرمربى ملوان: 
فوتبال زنان 

در مسير حرفه اى شدن نيست

ــازمان  ــرمربى تيم فوتبال زنان ملوان گفت: س  س
ليگ بايد باشگاه هاى بزرگ را به تيم دارى در فوتبال زنان 
ــير  ــت و فوتبال زنان در مس مقيد كند تا زنان فوتباليس

حرفه اى قرار بگيرند.
ــت: از آخرين ديدار ليگ  ــم غلامى اظهار داش اعظ
چهار ماه گذشته است و مطمئن هستم مسابقات برگزار 
ــته تصميم مى گرفتند تا چهار  ــود. بايد ماه گذش نمى ش
ــت  ــود و بازيكنان اواخر ارديبهش ــر برگزار ش ديدار آخ
ــام دهند. تا  ــرادى را انج ــا تمرينات انف ــاه زير نظر م م
ــگاه داريم. با  ــان را آماده ن ــى مى توانيم بازيكن چه زمان
ــم و تصميم  ــر صحبت كردي ــاى ديگ ــرمربيان تيم ه س
ــت ها را آزاد بگذاريم زيرا بدن آنان  ــم تا فوتباليس گرفتي
ــيب مى بيند و بايد استراحت كنند تا براى فصل بعد  آس
ــراى ما پيش آمده  ــؤال ب ــوند. وى افزود: اين س آماده ش
ــمى تصميم خود را  ــه طور رس ــازمان ليگ ب كه چرا س
ــر بازى هاى اين فصل  ــلام نمى كند؟ مى دانيم كه ديگ اع
ــخص شود تا بازيكنان و  ادامه نمى يابد. بايد تكليف مش
ــگاه ها براى فصل بعد تصميم بگيرند. اين بلاتكليفى  باش

از نظر روحى به بازيكنان و باشگاه ها آسيب مى رساند.
ــال است كه در  ــرمربى تيم ملوان گفت: 20 س س
فوتبال زنان فعاليت مى كنم و 10 سال به عنوان نماينده 
ــيون در بازى ها حضور مى يافتم اما در اين دوران  فدراس
ــختى مى توانند مسابقات  ديدم كه برخى از تيم ها به س
ــادى براى تعيين جاى  ــزار كنند و دغدغه هاى زي را برگ
ــيون و خيلى از موارد ديگر داشتند. تنها  نماينده فدراس
ــد و مى توانند  ــان خوبى دارن ــم داريم كه حامي چند تي
ميزبانى عالى داشته باشند. به نظرم سازمان ليگ بايد به 
ــعه دهد و گام هاى  ــن فكر كند كه فوتبال زنان را توس اي
ــيون اين  ــئولان فدراس بزرگترى بردارد. بهترين كار مس
ــگاهى در فوتبال مردان را  ــت تا تيم هاى معروف باش اس
ــرده تا به  ــش زنان تيم دارى ك ــور كنند كه در بخ مجب
حرفه اى شدن فوتبال زنان كمك شود. ما در حال حاضر 

در مسير حرفه اى شدن قرار نداريم.
ــه داد: اين امر تنها با برنامه ريزى هدفمند  وى ادام
سازمان ليگ ميسر مى شود. اگر تيم هاى ملى با برنامه تر 
در رده هاى مختلف فعاليت كنند، اين انگيزه در بازيكنان 
ــان دهند  به وجود مى آيد تا در ليگ برتر هم خود را نش
و هدفمند بازى كنند. برنامه هاى تيم ملى كمرنگ شده 
است و با هدف گذارى براى بازى هاى برون مرزى كيفيت 
ــرا بازيكنان در اين  ــم بالا مى رود. زي ــاى ليگ ه ديداره
ــيدن به قهرمانى مى جنگند. غلامى  ــابقات براى رس مس
ــگاه ملوان كار  ــى از نكات مثبت در باش ــد: يك يادآور ش
كردن با كادر فنى خيلى خوب است و همه با هم هم دل 
ــده بهتر از ليگ قبل  ــتند. تيم ملوان براى فصل آين هس
خواهد بود؛ زيرا بازيكنان تجربه بيشترى كسب كرده اند 
و هدف گذارى باشگاه بهتر شده است. همچنين مقدارى 
ــده و 20 درصد ديگر آن  از قرارداد بازيكنان پرداخت ش
هفته بعد پرداخت مى شود. باشگاه منتظر تعيين تكليف 
ــد بازيكن به تيم اضافه  ــت تا بتواند چن وضعيت ليگ اس

كند.

مديرعامل باشگاه استقلال با تاكيد بر اينكه كمپ 
ــگاه اضافه شده، گفت:  حجازى به دارايى هاى اين باش
البته در مورد اين كمپ تصرفى صورت گرفته اما قرار 
است امروز نشستى داشته باشيم تا موضوع حل شود.  
ــتقلال از  ــگاه اس ــعادتمند با بيان اينكه باش احمد س
ــته در بخش هاى مختلف مانند مباحث حقوقى،  گذش
ــادى و ...  ــوان بنگاه اقتص ــت به عن ــاخت، فعالي زيرس
مشكلات عديده اى داشته است، گفت: اما بارها گفته ام 
كه اميدوارم با كمك هواداران و برنامه هاى پيش بينى 
ــت، بتوانيم نقاط منفى  ــده كه مبتنى بر آرامش اس ش
ــد از آن براى  ــانيم و بع ــر و به نقطه صفر برس را كمت

اقدامات موثر ديگر قدم برداريم.
ــتقلال  ــالى هواداران اس وى تصريح كرد: چندس
ــگاه نداشتند اما اميدوارم  دل خوش از اوضاع اين باش
ــرايط بهترى با كمك همه ايجاد شود و در كل فضا  ش

رو به بهبود پيش برود حتى براى صدا و سيما.
مديرعامل باشگاه استقلال در مورد اينكه القابى 
مانند دكتر و مهندس براى وى به كار برده نمى شود، 
ــت ورزش دارم،  ــانس مديري تاكيد كرد: من فوق ليس
ــودم را دكتر  ــادا دارم اما خ ــراى افتخارى از كان دكت

نمى دانم.
*كمپ حجازى به دارايى استقلال اضافه شد

ــه هايش  ــى برنام ــورد چگونگ ــعادتمند در م س
ــگاه استقلال و اينكه  ــروع فعاليت مديريتى باش در ش
ــتر به نشست و جلسه با پيشكسوتان مى گذشت،  بيش
ــوتان صاحبان اصلى باشگاه  خاطرنشان كرد: پيشكس
ــد. دفتر  ــتقلال حق دارن ــه گردن اس ــتند، آنها ب هس
استقلال متعلق به پيشكسوتان است. اينكه روزانه يك 
يا يك و نيم ساعت براى آنها وقت گذاشت، زياد نيست 
ــى گرفته ايم، به  ــت با آنها ايده هاي ــه از صحب كمااينك
مواردى رسيده ايم كه نتايجش را بعدها خواهيم ديد. 
ــتقلال در آستانه  ــگاه اس وى در مورد بدهى هاى باش
ــذارى به خصوص از حيث ماليات نيز تصريح كرد:  واگ
ــا امروز به اين اندازه براى  ــكر كنم چون ت اول بايد تش
ــگاه اراده نبوده است اگر هم بوده موانعى  واگذارى باش
ــد. ديگر اينكه خوشبختانه  ــده به نتيجه نرس باعث ش
ــده و گواهى  ــاى انجام ش ــم با پيگيرى ه ــته اي توانس
ــتقلال  ــد دال در وزارت اقتصاد و دارايى و به نام اس بن
ــازى به دارايى هاى  ــاس كمپ حج بگيريم. بر اين اس

باشگاه اضافه شد.
*اگر پفك آبى ديديد تعجب نكنيد!

ــر  ــد ب ــا تاكي ــتقلال ب ــگاه اس ــل باش مديرعام
ــيم،  ــته باش ــى تراز منفى داش اينكه اگر در حسابرس
نمى توانيم وارد بورس شويم، افزود:  يك هزار ميليارد 
ــت. مجموعه مرغوبكار  ــتقلال اس تومان ارزش برند اس
ــيده  ــتقلال رس را داريم. مجموعه امام رضا هم به اس
ــت. فكر مى كنم براى باشگاهى كه بيش از 3 هزار  اس
ــى دارد، بدهى 30 - 20   ــان ارزش داراي ــارد توم ميلي

ميلياردتومانى خيلى زياد نيست!
ــاس  ــه درآمدزايى بر اس ــر اينك ــا تاكيد ب وى ب
ــت،  ــگاه اس درآمدهاى پايدار يك برنامه اصلى در باش
ــت كه  ــان كرد: كارگزارى يك بخش كار اس خاطرنش
پيش بينى شده است، شايد تا يك ماه ديگر محصولات 
ــتقلال با برنداستقلال به بازار عرضه شود. اگر تا آن  اس

زمان پفك آبى ديديد، تعجب نكنيد.
*پيشـنهاد براى قائدى 2 ميليون دلار اسـت 

اما زير 5 ميليون دلار او را نمى فروشيم
ــه ورزش و مردم حاضر  ــعادتمند كه در برنام س
ــده بود، درباره احتمال درآمدزايى از طريق فروش  ش
ــه هفته  ــال هاى قبل گفت: دو س ــن و تجربه س بازيك
ــت كه از دو، سه كشور اروپايى تماس مى گيرند تا  اس
مهدى قائدى را جذب كنند. رسما مى گويم نه قائدى 
ــتقلال فروشى نيستند.  و نه هيچ بازيكن ديگرى از اس
ــان را حفظ مى كنيم.  ــگ و دندان بازيكنانم ما با چن
ــى از تيم  ــم را براى فصل بعد قوى مى بنديم. كس تي
ــرود ارزان نخواهد بود. مديرعامل  ــى رود و يا اگر ب نم
ــتقلال ادامه داد: اين روزها خبرهايى خواندم مبنى  اس
ــك ميليون و 500  ــنهاد براى قائدى ي ــر اينكه پيش ب
ــگاه مى رسد  ــت كه 800 هزار تا به باش هزار دلار اس
ــى كه با من  ــود بازيكن. صحبت ــزار تا به خ و 700 ه
شده بود، مبلغ 2 ميليون دلار بود كه با آن هم موافق 
ــيم.  ــدى را زير 5 ميليون دلار نمى فروش ــتم. قائ نيس
حتى فكرش را نكنند كه بازيكن استقلال را 2 ميليون 
دلار بدهيم؛ نه تيم هاى داخلى و نه تيم هاى خارجى! 
*مذاكـره با 5 شـركت بـراى انعقـاد قرارداد 

اسپانسر
ــو در مورد  ــن گفت وگ ــه اي ــعادتمند در ادام س
ــتقلال با تاكيد  ــگاه اس وضعيت حقوقى كارمندان باش
ــال را دريافت كرده اند،  بر اينكه آنها حقوق دو ماه س
ــنبه حقوق مربوط به  ــان كرد: شنبه يا يكش خاطرنش
ــال هم به آنها پرداخت مى شود. وى در  ــوم س ماه س
ــده يا  ــرى و اينكه مزايده برگزار ش مورد بحث اسپانس
ــان كرد: در مورد باشگاه هايى كه در  ــده، خاطرنش نش
ــراى مزايده آنها نمى توانى  ــتند و ب حال واگذارى هس
خيلى ورود داشت با اين حال با 5 شركت وارد مذاكره 
ــود كه همه آنها را در  ــديم. بايد مواردى رعايت ش ش
نظر گرفتيم. تضامين بانكى كه به آن عمل شد و البته 
ميزان پرداختى در قالب پيش پرداخت، اين مورد هم 

در قرارداد منعقد شده رعايت شد.
پرداخـت زودى  بـه  اسـتقلال  مطالبـات   *

 مى شود
ــتقلال ادامه داد: قرارداد با  مديرعامل باشگاه اس
ــده كه بحث واگذارى  ــر در شرايطى منعقد ش اسپانس

ــت كه اگر اين اتفاق بيفتد به نفع  و ورود به بورس اس
ــود كه شهريورماه  ــت. البته گفته مى ش ــر اس اسپانس
واگذارى صورت مى گيرد اما به اين صورت نيست كه 

در اين ماه تمام باشگاه واگذار شود.
ــگاه  ــن در مورد مطالب باش ــعادتمند همچني س
ــا يكى از  ــت: ب ــه داد و گف ــى ارائ ــتقلال توضيحات اس
ــل اخيرا  ــور يعنى ايرانس ــاى كش ــن اپراتوره بزرگتري
ــى  ــته ايم. اميدواريم به زودى به بخش مذاكراتى داش
ــتقيم بوده عمل شود.  از قرارداد كه به صورت غيرمس
ــتقلال كمك خواهد كرد،  قطعا ايرانسل به باشگاه اس
ــل هم تشكر  بايد از از آذرى جهرمى و مديريت ايرانس
ــى كنم. در هر صورت قطعا در روزهاى آينده از اين  م
ــت. همچنين از كوثر  اپراتور كمك هايى خواهيم داش
ــاس مذاكراتى كه  ــى مى گيريم. بر اس هم كمك هاي
ــته ايم، 70 - 60 درصد پيش رفته  در اين زمينه داش
ــات را مى گيرم از همراه اول  ــم. از اين بخش مطالب اي
ــود و  ــم مطالباتى داريم كه اميدواريم زودتر نقد ش ه

مشكلات را در بخش ارزى و ريالى حل كنيم.
*درخواست مذاكره دوباره با استراماچونى

سعادتمند همچنين در مورد پرونده استراماچونى 
با بيان اينكه اين مربى شكايت عليه استقلال داشته و 
رقم سنگينى مطالبه كرده است، گفت: دنبال اين است 
ــيم  ــته باش كه بعد از كرونا مذاكره اى دوباره با او داش
ــتراماچونى  ــود. در رابطه با پرونده اس ــيدگى ش تا رس
برخى اقدامات را تائيد كرده ايم كه خوب نيست چون 
اجازه نمى دهد در مقام دفاع خوب عمل كنيم. در هر 
ــتيم با استراماچونى و وكيل  صورت به دنبال اين هس

اولش صحبتى داشته باشيم.
*خواستيم با پادوانى قرارداد امضا كنيم

ــكل پادوانى بازيكن سابق  سعادتمند درباره مش
ــكل  ــن گلايه نكنيد. مش ــد كرد: از م ــتقلال تأكي اس
ــتقلال  ــد. وقتى به اس ــى بايد زودتر حل مى ش پادوان
ــدم با اين بازيكن مكاتبه كرديم تا صد هزار دلارش  آم
ــابش  ــماره حس را پرداخت كنيم. حتى اين بازيكن ش
ــت را امضاء نكرد.  ــا در نهايت فرم اين درياف را داد ام
سپس متوجه شديم اين بازيكن به دادگاه عالى ورزش 
ــص عضو تقاضاى غرامت  ــكايت كرده و به خاطر نق ش

سنگينى دارد.
ــى از پادوانى دعوت كردم به  ــزود: من حت وى اف

ايران بيايد تا با او به عنوان يك يار هميشگى در قالب 
مشاور يا بازيكن افتخارى قرارداد امضا كنيم. احساس 
ــا را تائيد ــى ورزش هم رأى فيف ــى كنم دادگاه عال م

 مى كند. يعنى فقط همان صد هزار دلار غرامت را.
*اينسـتاگرام نمـى دانـد اسـتقلال واقعـى 

كيست!
ــتقلال  ــگاه اس ــن باش وى با بيان اينكه اپليكيش
ــرد: با 11  ــود، تصريح ك ــه آينده رونمايى مى ش هفت
ــابمان واريز شود.  بانك مذاكره ايم تا درآمدها به حس
ــتانه  ــگاه مى چرخد. در آس ــا اين درآمدها چرخ باش ب
عقد قرارداد با فست فودها هستيم و اولين كافى شاپ 
ــم. دنبال مكانى براى ايجاد  ــم راه اندازى مى كني را ه

پاتوق براى پيشكسوتان هم هستيم.
ــكلاتى  ــتقلال درباره مش ــگاه اس مديرعامل باش
ــتاگرام  ــگاه دراينس ــمى اين باش ــه براى صفحه رس ك
ــت، يادآور شد: سال 1396 اينستاگرام  ايجاد شده اس
ــت كه اين صفحه  ــتقلال 540 هزار نفر فالوور داش اس
ــش به اين بحث  ــد. ما مجدداً از يك ماه پي ــذار ش واگ
ورود كرديم. اين شبهه براى اينستاگرام ايجاد شده كه 
ــتقلال واقعى كيست ولى حداكثر تا يك ماه ديگر،  اس

تيك آبى اينستاگرام را مى گيريم.
*در باشگاه قومى گرى نداريم

ــگاه استقلال در مورد انتقادهايى  مدير عامل باش
ــش مبنى بر عدم  ــبت به انتخاب اطرافيان كه از او نس
ــت: براى بخش  ــود، گف ــراف آنها به فوتبال مى ش اش
ــانى انتخاب  ــى كس اقتصادى يا فرهنگى و حتى ورزش
ــا كار اختصاصى كرده  ــوند كه در اين زمينه ه مى ش
ــه بود همه  ــتان گفت ــن يكى از دوس ــند. همچني باش
ــوند در  ــور انتخاب مى ش ــمال كش اطرافيان من از ش
ــانى كه من به استقلال آورده  حالى كه بايد بگويم كس
ــمنان، تهران و حتى كرد و ترك هستند. هنوز  ام از س
ــگاه نداريم. سعى كرديم شايسته ها را  شمالى در باش
بياوريم و قومى گرى در باشگاه جايى ندارد. اين افراد 

هم حداقل بايد 6 ماه فرصت داشته باشند.
ــنهادات دكتر امين  ــعادتمند همچنين از پيش س
ــراى حمايت از  ــتقلال ب ــكى اس ــوروزى معاون پزش ن
ــنامه  ــرد و گفت: نوروزى شناس ــتقبال ك بازيكنان اس
باشگاه استقلال است و در اين مدت هم تمام پروتكل 
هاى بهداشتى را به خوبى رعايت كرده است. هر برنامه 

اى داشته باشد با قدرت پشتش هستم.
*با قدرت از مجيدى حمايت مى كنم

ــرمربى فصل بعد  وى درباره اينكه آيا انتخاب س
ــتگى  ــتقلال به نتايج بازى هاى باقيمانده ليگ بس اس
دارد؟ اظهار داشت: فرهاد مجيدى سرمربى ما است و 
ــتقلال  ــا قدرت از او حمايت مى كنيم. مديرعامل اس ب
درباره گلايه هاى وريا غفورى كاپيتان استقلال گفت: 
غفورى يكى از بهترين هاى ما و كاپيتان شايسته بچه 
ها است. او و على كريمى مطالباتى دارند كه در تلاش 
هستيم  آنها را در كنار پرداختى ديگر بازيكنان داشته 
ــيم. سعادتمند در پايان خاطرنشان كرد: 10 بازى  باش
ــت. ديدار ما با فولاد 6 امتيازى  در ليگ باقى مانده اس
است. نمى خواهم اين بازى را حساس كنم ولى با برد 
ــابقه به رده دوم جدول مى رسيم و مدعى  در اين مس

قهرمانى هستيم.

با وجود تاكيد بر فروش مهاجم ايرانى
كاوه رضايى

 در تمرين تيم «كلاب بروژ»

ــى از امروز در تمرين تيم كلاب بروژ  كاوه رضاي
بلژيك حاضر مى شود.

ــروز كارش را  ــروژ بلژيك از ام ــگاه كلاب ب  باش
ــور  ــابقات ليگ فوتبال اين كش براى فصل آينده مس
ــت  ــاز مى كند. روز جمعه از بازيكنان اين تيم تس آغ
ــپس تمرينات از امروز  ــكى گرفته شد و س هاى پزش
آغاز خواهد شد. سايت باشگاه كلاب بروژ با اعلام اين 
ــامى بازيكنانى كه بايد در تمرينات حاضر  موضوع اس
شوند را منتشر كرد. در ميان اسامى 31 بازيكن اعلام 
ــى هم ديده مى  ــده، نام كاوه رضايى مهاجم ايران ش
ــه صورت قرضى  ــته ب ــود. كاوه رضايى فصل گذش ش
ــد و عملكرد خوبى در  ــارلوا ش از كلاب بروژ راهى ش
ــت. همين موضوع باعث تقويت احتمال  اين تيم داش

فروش رضايى به يك تيم ديگر شده است.
ــاى بلژيكى اعلام  ــايت ه ــنبه هم س روز پنجش
كردند كلاب بروژ قصد دارد كاوه رضايى را به فروش 
ــات با اين  ــال او از روز آغاز تمرين ــاند با اين ح برس
ــه و آنتورپ بلژيك به  ــم خواهد بود. از نانت فرانس تي
ــن مهاجم ايران نام  ــم اصلى خواهان اي عنوان دو تي

برده مى شود.

جدايى مدافع برزيلى از تراكتور

ــا بازيكن برزيلى  ــگاه تراكتور به همكارى ب باش
ــايت باشگاه تراكتور، نظر  خود پايان داد. به نقل از س
به امكان نداشتن حضور جفرسون يورى در تمرينات 
ــيوع ويروس  ــه دليل محدوديت هاى جهانى ش تيم ب
ــگاه تراكتور با توجه به بندى از قرارداد فى  كرونا، باش
مابين، طى توافقى دو طرفه به همكارى با اين بازيكن 

پايان داد.

دريچه
ا ش ف اك ا

مديرعامل باشگاه استقلال خبر داد

درخواست مذاكره مجدد با استراماچونى
* قائدى را با كمتر از 5 ميليون دلار نمى فروشيم                * اگر پفك آبى ديديد تعجب نكنيد!

استقلال ناگهان پشت ستوده درآمد!
فرهاد مجيدى در موقعيت گوارديولا و مورينيو

ــاعتى بعد از حذف مصاحبه خبرساز كاوه ستوده پزشك استقلال،  س
ــمى اين باشگاه دوباره اين گفت و گو را بازنشر كرد؛ اقدامى كه به  كانال رس

نظر واكنشى مستقيم به استورى فرهاد مجيدى است.
  فرهاد مجيدى سرمربى استقلال ديروز در يك استورى اينستاگرامى 
در پاسخ به صحبت هاى غير منتظره كاوه ستوده در كانال باشگاه استقلال 
كه به كادر بدنسازى تيم تذكر داده و عنوان كرده بود از تمرينات به روزتر و 
متناسب با شرايط روز استفاده كنند تا مصدوميت كمترى نصيب استقلال 

شود، به حمايت از بدنسازش پرداخت.
ــتورى اعلام كرد، على ربانى بهترين، علمى ترين   مجيدى در اين اس
و باسوادترين مربى بدنسازى است كه در دوران حرفه اى ورزشى اش ديده 

است.
ــتقلال مصاحبه روز  ــگاه اس با اين صحبت فرهاد مجيدى، كانال باش
ــنبه كاوه ستوده را از روى خروجى خود حذف كرد، اما روز گذشته  پنجش
ــگاه بازگردانده شد تا به صورت مشخص  دوباره اين مصاحبه به كانال باش
باشگاه استقلال طرف پزشك تيم را گرفته باشد. اين در شرايطى است كه 
با وجود مصدوميت شديد دو بازيكن آبى پوش در تمريناتِ پيش از شروع 
مجدد ليگ، مصدوميت از ناحيه رباط صليبى در استقلال مسبوق به سابق 
است و قبلا دو بازيكن ديگر اين تيم (داريوش شجاعيان و محسن كريمى) 

هم از همين ناحيه دچار مصدوميت شده بودند.
ــگاه  ــكى در دو باش ــتقلال ما را به ياد بحران پزش   موقعيت فعلى اس
ــپ گوارديولا بعد از  ــدازد؛ در بايرن مونيخ، پ ــى و بايرن مونيخ مى ان چلس
ــهورترين  ــيد كه مولر ولفارت، مش ــى كار در مونيخ، به اين نتيجه رس مدت
ــى جهان از علم كافى براى حضور در جايگاه مديريتى تيم  ــك ورزش پزش

پزشكى بايرن مونيخ برخوردار نيست و مصدوميت هاى پى در پى بازيكنان 
اين تيم، به دليل سهل انگارى هاى او رقم خورده است.

ــگاه در مقابل  ــگاه ولفارت در بايرن، مديران اين باش ــا توجه به جاي ب
ــپ كمى مقاومت كردند، اما در نهايت و در پايان فصل عذر مولر ولفارت  پ
ــده بود كه پپ گوارديولا  ــتند. موضوع بين اين دو تا آنجا حاد ش را خواس
ــرن، در جدالى كه تيمش برابر بايرن  ــكى باي در انتقاد از عملكرد تيم پزش
ــكى تيم رفته و مقابل آنها  ــت، با كنايه به سمت بخش پزش لوركوزن داش
ــپ در بايرن، ولفارت دوباره  ــت زدن كرد. البته با پايان كار پ ــدام به دس اق
ــرمربى سابق بايرن  ــت و به اظهار نظرهاى تندى درباره س به بايرن بازگش

پرداخت.
ــورش در بايرن مونيخ،  ــال دوم حض ــولا در آپريل 2015 و س گواردي

ــش كافى و بى توجهى به مصدوميت هاى  ــر ولفارت را به دليل عدم دان مول
ــك ريبرى، تياگو و ... متهم  ــان كليدى اش ازجمله آرين روبن، فران بازيكن

كرده و موجب شد تا او در همان فصل از بايرن اخراج شود.
ــى مشكلى  ــك تيم فوتبال چلس ژوزه مورينيو نيز با اوِا كارنيرو، پزش
ــى  ــئله تيتر اول روزنامه هاى انگليس جدى پيدا كرد كه تا مدت ها اين مس
ــرايطى كه بازى با حساسيت بالايى  ــى و در ش ــابقه چلس بود. در يك مس
ــد كه طبق  ــرو براى درمان ادن هازارد وارد زمين ش ــد، كارني دنبال مى ش
قوانين انگليس، هازارد بايد به خارج از زمين انتقال پيدا مى كرد و چلسى 
كه 10 نفره بود، مجبور شد تا با خروج هازارد، دقايقى را 9 نفره به كارش 
ــمت  ــمگين مقابل دوربين ها به س ادامه دهد. با اين اتفاق، مورينيوى خش
پزشك تيمش رفت و از جملات ركيكى عليه او استفاده كرد. ماجرايى كه 
مثل  يك بمب در فوتبال انگليس تركيد و البته پايان همكارى كارنيرو را 

در اين باشگاه لندنى رقم زد.
ــت 2015 به صورت رسمى اعلام كرد به   اوا كانيرو نيز در 13 آگوس
خاطر فحاشى و  رفتار ناشايستى كه مورينيو در جريان ديدار چلسى مقابل 
ــيدگى به مصدوميت هازارد با او داشته، ديگر در  ــى و در زمان رس سوانس

تمرينات اين تيم شركت نمى كند.
ــكان ليگ برتر انگليس نيز   ضمن اينكه در مورد مورينيو، گروه پزش
ــرو پرداختند، اما مورينيو هرگز از  ــدند و به حمايت از كارني وارد ميدان ش

عقيده خود برنگشت و پايان كار اين پزشك در چلسى رقم خورد.
 اما حالا در موقعيت مشابه، به نظر مى رسد كه باشگاه استقلال مقابل 
سمت سرمربى خود ايستاده باشد؛ اين اتفاقى است نادر كه بايد در انتظار 

نتايج و عواقب آن بود.

با توجه به تعويق رويدادهاى رسمى

اهالى كشتى در انتظار مصوبه جديد اتحاديه جهانى
مسئولان فدراسيون هاى عضو اتحاديه جهانى كشتى از جمله 
ــته،  ــمى اين رش ــران در آخرين روزهاى تعليق فعاليت هاى رس اي

منتظر تصميم جديد اتحاديه جهانى هستند.
ــب و باورنكردنى  ــرعتى عجي پس از اينكه ويروس كرونا با س
تمامى كشورهاى جهان را در بر گرفت، اتحاديه جهانى كشتى هم 
چاره اى جز تعطيلى تمامى رويدادهاى رسمى خود در سال 2020 
نداشت. البته اين اتحاديه اعلام كرد تمامى برنامه ها و فعاليت هاى 
ــتى تا روز 10 تيرماه به حالت تعليق در آمده اما هنوز  ــمى كش رس

مشخص نيست اين تعويق، تمديد خواهد شد يا خير؟
ــوان يكى از  ــران هم به عن ــتى اي ــيون كش به هر حال فدراس
ــان در انتظار مصوبه  ــان همچن ــته در جه ــان اصلى اين رش مدعي
ــت، اما صدور مجوز از سوى ستاد مقابله با كرونا  اتحاديه جهانى اس

در ورزش هم براى فدراسيون كشتى اهميت فراوانى دارد.
ــتى از جمله فدراسيون هايى بود كه از ابتداى  فدراسيون كش
ــرايطى  ــنهاد داد مى تواند ش ــورمان، پيش اجراى قرنطينه در كش
ــى فراهم كند  ــراى برپايى اردوهاى تيم مل ــتى را ب ايمن و بهداش

ــوند.  ــمى دور نش ــان از وضعيت مطلوب روحى و جس تا ملى پوش
ــتاد مقابله با كرونا در ورزش، كشتى به  ولى با توجه به مصوبات س
ــته هاى پرخطر و پر برخورد از نظر انتقال ويروس كرونا  عنوان رش
ــتارت تمرينات در صف انتظار  ــد و همچنان بايد براى اس تلقى ش

بماند.
در اين خصوص مى توان به اظهارات سيد جلال عسگرى دبير 
ــيون هم توجه داشت كه به تازگى اعلام كرد: «هنوز خبرى  فدراس
ــورمان نيست و ما منتظر اعلام  ــتى در كش از آغاز فعاليت هاى كش
ــيون  ــتاد مقابله با كرونا در ورزش و همچنين مجوز فدراس نظر س
ــتيم. تقريبا از يك ماه پيش ستاد مقابله با  ــكى - ورزشى هس پزش
ــته ها را داد و كشتى  كرونا در ورزش، مجوز آغاز فعاليت برخى رش
ــايد بين  ــته ها براى دريافت مجوز خواند كه ش ــزء آخرين رش را ج
ــاى 4 تا 10 تير مجوز را دريافت خواهد كرد. ولى در مجموع  روزه
فعلا با توجه به شرايط كنونى، هيچ چيز مشخص و قطعى نيست.»
ــان تعطيلى  ــاى مدت زم ــين روزه ــت واپس ــلم اس آنچه مس
ــده بود،  ــوى اتحاديه جهانى اعلام ش ــتى كه از س فعاليت هاى كش

هيجان و حساسيت اهالى اين رشته نيز بالا رفته و متوليان كشتى 
ــه جهانى، دوباره  ــد و اميدبخش اتحادي ــد با مصوبات جدي منتظرن
ــوند. هر چند كه تمامى اين  ــمى ش وارد فاز اجرايى رويدادهاى رس
ــيوع ويروس كرونا بستگى دارد و هر  احتمالات به مهار و كاهش ش

تصميمى بايد طبق اين معضل جهانى اتخاذ شود.

خبر

نم
تو
را
اس
مي
مي

در
خ
پي
اس


